
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 243

Venstres miljøordfører Erling Bonnesen har som reaktion på, at 1000 km vandløb tages

ud af vandplanerne udtalt, at ”Jeg er slet ikke tilfreds med, at der kun kommer 1.000 kilo-

meter ud. Der er brug for langt mere”. Ministeren bedes oplyse, hvorvidt ministeren i løbet

af denne regeringsperiode vil tage yderligere initiativer til, at vandløb tages ud af vandpla-

nerne, så disse vandløb dermed mister deres naturbeskyttelse? Der henvises til artiklen

”BL og Venstre: Slet ikke nok at tage 1.000 km vandløb ud af vandplanerne” bragt på

Bæredygtigtlandbrug.dk den 21. november 2018 (https://baeredygtigtlandbrug.dk/nyhe-

der/2018/11/bl-og-venstre-slet-ikke-nok-at-tage-1000-km-vandloeb-ud-af-vandplanerne/).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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